

pour le Dominion de la Nouvelle-Zélande:  
L'Honorable Sir James ALLEN, K. C. B., haut commissaire pour la Nouvelle-Zélande dans le Royaume-Uni;

pour l'Inde:  
Sir Prabhashankar D. PATTANI, K. C. I. E.;

pour l'Etat libre d'Irlande:  
M. Michael MAC WHITE, représentant de l'Etat libre auprès de la Société des Nations;

Sa Majesté le Roi des Bulgares:  
M. Ch. KALFOFF, ministre des Affaires étrangères, premier délégué de la Bulgarie à la quatrième Assemblée de la Société des Nations;

Le Président de la République de Chine:  
M. Tcheng LOH, envoyé extraordinaire et ministre plénipotentiaire près le Président de la République française; délégué à la Conférence internationale pour la répression de la circulation et du trafic des publications obscènes;

Le Président de la République de Colombie:  
M. Francisco José URRUTIA, envoyé extraordinaire et ministre plénipotentiaire près le Conseil fédéral Suisse; délégué à la Conférence internationale pour la répression de la circulation et du trafic des publications obscènes;

Le Président de la République de Costa Rica:  
M. Manuel M. de PERALTA, envoyé extraordinaire et ministre plénipotentiaire près le Président de la République française; délégué à la Conférence internationale pour la répression de la circulation et du trafic des publications obscènes;

for the Dominion of New Zealand:  
The Hon. Sir James ALLEN, K. C. B., High Commissioner for New Zealand in the United Kingdom;

for India:  
Sir Prabhashankar D. PATTANI, K. C. I. E.

for the Irish Free State:  
Mr. Michael MAC WHITE, Representative of the Free State accredited to the League of Nations.

His Majesty the King of the Bulgarians:  
M. Ch. KALFOFF, Minister for Foreign Affairs; First Delegate of Bulgaria at the Fourth Assembly of the League of Nations.

The President of the Chinese Republic:  
M. Tcheng LOH, Envoy Extraordinary and Minister Plenipotentiary to the President of the French Republic; Delegate at the International Conference for the Suppression of the Circulation of and Traffic in Obscene Publications.

The President of the Republic of Colombia:  
M. Francisco José URRUTIA, Envoy Extraordinary and Minister Plenipotentiary to the Swiss Federal Council; Delegate at the International Conference for the Suppression of the Circulation of and Traffic in Obscene Publications.

The President of the Republic of Costa Rica:  
M. Manuel M. de PERALTA, Envoy Extraordinary and Minister Plenipotentiary to the President of the French Republic; Delegate at the International Conference for the Suppression of the Circulation of and Traffic in Obscene Publications;